
Zápis z jednání výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou 
politiku ZHMP, konaného dne 18.1. 2012 

 
 

Program dle pozvánky: 
 

           1/  Organizační záležitosti (termíny konání výboru)      
           2/  Volba místopředsedů výboru 
           3/  Informace o změnách v odboru MHMP 
           4/ Nemocnice Na Bulovce a její transformace 
           5/  Různé a diskuse 

 
 
Výbor byl zahájen v 15:00. 
 
Účast:Dlouhý, Počarovský, Borská, Bohnhomme-Hankeová, Vaculka a hosté dle prezenční 
listiny. 
 
Výbor je neusnášeníschopný. 
 
Zapisovatelem určena paní Jílková, asistenka předsedy výboru. 
Pro:  5     Proti:   0    Zdržel se: 0 
 
Ověřovatelem určen pan Počarovský. 
Pro:  5     Proti:   0    Zdržel se: 0 
 
Program byl schválen v upraveném znění. Z důvodu neúčasti členů výboru vypuštěn bod 2. 
Pro:   5    Proti:  0     Zdržel se: 0 
 
 
1/  Organizační záležitosti 
Předseda výboru seznámil členy výboru s problémy v termínech  jednání z důvodu kolize 
termínů s jinými výbory. 
 
Za tajemníka výboru byl navržen pan Ježek, pověřený ředitel odboru. Definitivní rozhodnutí 
se však zatím odkládá, protože ještě před konáním lednového ZHMP může být jmenován 
nový ředitel. 
 
2/  Volba místopředsedů výboru 
Bod byl vypuštěn z programu jednání. 
 
3/  Informace o změnách v odboru MHMP 
Pověřený vedoucí odboru pan Ježek informoval výbor o probíhajících změnách v odboru a o 
sloučení zdravotního a sociálního odboru. Seznámil výbor s novou strukturou odboru. 
 
Panové Počarovský a Kabický vysvětlili výboru návrh nového postupu při udělování grantů 
v oblasti zdravotnictví, sociálních služeb, protidrogové prevence a prevence kriminality. 
Dojde ke sloučení čtyř grantových komisí Rady v jednu. 
 



Náměstek primátora pan Kabický zodpověděl dotaz pan Dlouhého ohledně zajištění 
krizového ubytování pro bezdomovce během zimy a dotazy paní Bonhomme-Hankeové a 
paní Borské ohledně koncepce bytové politiky hl. města Prahy.  
 
4/ Nemocnice Na Bulovce a její transformace 
Členové výboru byli panem Ježkem seznámeni s analýzou od KPMG. Paní Bonhomme-
Hankeová upozornila na špatné hospodaření nemocnice. Pan Dlouhý doporučil, aby Praha 
měla připravený plán řízení nemocnice, který zajisti její vyrovnané hospodaření po případném 
převzetí městem. 
Pan Ježek dále uvedl, že studie o LSPP a o dlouhodobé péči by měly být dokončeny v únoru. 
 
5/  Různé a diskuse 
Paní Menšíková (host) vznesla dotaz, kdy budou obsazena místa ředitelů domovů důchodců, 
kteří byli v minulosti odvoláni. Pan Ježek, pověřený ředitel, předpokládá, že co nejdříve po 
jmenování ředitele odboru Radou HMP. 
 
 
Jednání výboru bylo ukončeno v 16:45. 
 
 
 
    Martin Dlouhý 
předseda výboru  
 
 
Zapsala: Lenka Jílková 
 
 
 
Ověřil: Ondřej Počarovský 


